

Appendix
(Q)
1st April.

NOTE to be kept by the Prothonotary of the Provincial Court.

No.	Plaintiff's Costs.	Defendant's Costs.
A	0 2 6	0 0 0
1	0 0 0	0 0 0
2	0 0 0	0 0 0
3	0 0 0	0 0 0
4	0 0 0	0 0 0
5	0 0 0	0 0 0
6	0 0 0	0 0 0
7	0 0 0	0 0 0
8	0 0 0	0 0 0
9	0 0 0	0 0 0
10	0 0 0	0 0 0
11	0 0 0	0 0 0
12	0 0 0	0 0 0
Other Costs, if any,	0 0 0	0 0 0

A—Number of articles of the Facts articulated,	Plaintiff	Defendant
6—Number of articles not admitted by the adverse party,	5s.	3s.
C—Number of witnesses examined,	3	2
	2	3

NOTE à tenir par le Greffier de la Cour Provinciale.

No.	Frais du Demandeur.	Frais du Défendeur.
A	0 2 6	0 0 0
1	0 0 0	0 0 0
2	0 0 0	0 0 0
3	0 0 0	0 0 0
4	0 0 0	0 0 0
5	0 0 0	0 0 0
6	0 0 0	0 0 0
7	0 0 0	0 0 0
8	0 0 0	0 0 0
9	0 0 0	0 0 0
10	0 0 0	0 0 0
11	0 0 0	0 0 0
12	0 0 0	0 0 0
Autres frais s'il y en a.	0 0 0	0 0 0

A. Nombre d'articles des faits articulés.	Demandeur.	Défendeur.
6. Nombre d'articles non admis par la partie adverse.	5s.	3s.
C. Nombre des Témoins examinés.	3s.	2s.
	2s.	3s.

Appendice
(Q)
21e. Avril.

O, No. 1.
Sir,
The Order of this Honourable House granting me leave of absence, for three weeks, from Wednesday next, is inclosed; and I inform you thereof in case I should be wanted before the Committee sitting on the Impeachment of the Honourable Judge Bedard.
P. VEZINA.
To PH. PANET, Esquire,
Chairman of the said Committee.

O, No. 2.
HOUSE OF ASSEMBLY,
Saturday, 27th February, 1819.
ORDERED, That Mr. Vezina have leave to absent himself from this House, for three weeks, from Wednesday next, on account of urgent Business.
Attest,
WM. LINDSAY,
Clk. Assy.

P
Quebec, 2d March, 1819.
Sir,
Having had communication of an order of the House of the 27th instant, on an application of *Pierre Vezina*, Esquire, made in my absence, granting to him leave to absent himself therefrom for three weeks, I beg to observe to you, as President of the Committee to whom was referred the Articles of Accusation against the Honourable *Pierre Bedard*, that without the evidence of Mr. *Vezina* I shall be unable to close the investigation of the charges; under these circumstances, I would suggest the propriety of Mr. De Tonnancour and Mr. Lafresnaye as well as the other Witnesses summoned, being permitted to return to Three-Rivers for the present, and that the further enquiry of the charges be postponed till such time as the Committee may think fit.
I have the honour to be,
Sir,
Your obedt. servant,
C. R. OGDEN.
P. Panet, Esq.
President, &c. &c. &c.
House of Assembly.

O No. 1.
MONSIEUR,
Ci-inclus est l'ordre de cette Honorable Chambre qui m'accorde un congé d'absence pour trois Semaines à compter de Mercredi prochain et je vous en préviens en cas que je sois requis devant le Comité Siégeant sur l'accusation de l'Honorable Juge Bedard.
P. VEZINA,
A PH. PANET, Ecuyer,
Président du dit Comité.

O No. 2.
CHAMBRE D'ASSEMBLEE,
Samedi, 27e. Février, 1819.
ORDONNE', Que Mr. Vézina ait la permission de s'absenter trois Semaines de cette Chambre, à compter de Mercredi prochain, rapport à des affaires urgentes.
Attesté,
WM. LINDSAY,
Greffier Assemblée.

P
Québec, 2e. Mars, 1819.
MONSIEUR,
Ayant eu communication d'un Ordre de la Chambre du 27me. du courant, sur une demande de *Pierre Vézina*, Ecuyer, faite en mon absence, lui accordant un congé d'absence, pendant trois Semaines, je prie de vous observer, comme Président du Comité auquel ont été référés les Articles d'accusation contre l'Honorable *Pierre Bedard*, que sans le témoignage de Mr. *Vézina*, je serai hors d'état de clore l'examen des charges; dans ces circonstances, je suggérerai qu'il conviendrait qu'il fût permis à Mr. De Tonnancour et à Mr. Lafresnaye, ainsi qu'aux autres témoins qui ont été sommés, de retourner pour le présent aux Trois-Rivières, et que l'enquête ultérieure des charges fût remise à tel tems que le Comité jugera convenable.
J'ai l'honneur d'être,
Monsieur,
Votre Obéissant Serviteur,
C. R. OGDEN.
P. PANET, Ecr.
Président, &c. &c. &c.
Chambre d'Assemblée.